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Els veïns i les veïnes de Sant Vicenç donen la benvinguda als nous
centres, comercial i esportiu, de la façana litoral

Lliurats els premis als guanyadors i guanyadores dels Jocs Florals

El 20 d’abril es va donar a conèixer el veredicte dels premis dels
VII Jocs Florals de Sant Vicenç de Montalt, concurs literari
organitzat per la Regidoria d’Ensenyament, que enguany ha tornat
ha comptar amb la col·laboració dels centres educatius de la vila.
L’acte va comptar amb la participació del quartet de flautes
"L’esmolet", que es va encarregar de l’acompanyament musical.
Els treballs guanyadors participaran en la Mostra Literària del
Maresme, la fase comarcal del concurs. Us presentem als
guanyadors: Arnó Smolders, Sara Lago, Irina Gràcia, Berta Playà,
Laia Lluís, Bruna Cornudella, Hugo Chillón, Clara Pallarès,  Albert
Medina, Francesc Bocanegra, Martina Saada, Aida Izquierdo,
Biel Gehring, Sara Güell, Gianfranco Bruni i Núria Albesa.
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Carme Ruscalleda, protagonista de les 3es Jornades Gastronòmiques de la Patata
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El conseller d’Empresa i Ocupació de
la Generalitat, Felip Puig, va presidir el
passat 26 d’abril la inauguració oficial
del nou complex comercial i esportiu,
Sorli Discau i Sorli Sport, que permetrà
que els veïns i les veïnes de Sant Vicenç
puguin gaudir d’una més àmplia oferta
comercial i esportiva sense sortir del
municipi.
 A  l’acte el van acompanyar l’alcalde
de la localitat, Miquel Àngel Martínez i
Camarasa; el fundador i el director general

Els assistents també van poder gaudir d’actuacions musicals, tallers per als més menuts i menudes i un refrigeri.
El conseller, l'alcalde i el director general de Sorli Discau, van ser els encarregats de descobrir la placa commemorativa de
la inauguració, i d'obrir les portes a la ciutadania per a entrar a visitar les instal·lacions que ocupen uns 4.500 metres
quadrats i que han significat una inversió de més de 4 milions.
L’edifici corresponent a usos esportius és el que ha aixecat més expectació entre els veïns i les veïnes de Sant Vicenç. El Centre
esportiu, és el primer d’aquestes característiques que obre la cadena catalana i està cridat a ser un referent al Maresme.
El pes d’ús públic de la nova zona comercial i esportiva de la façana litoral ha estat un dels factors que més celebra el consistori
santvicentí perquè es pretén que la concentració d’activitat esdevingui un punt de trobada i reunió dels ciutadans del municipi.

de Sorli Discau, Jordi Sorli i Julio Santos;
el subdelegat del Govern de la Generalitat,
Fernando Brea; el representant Territorial
de l’Esport, Santiago Siquier; diputats del
Parlament de Catalunya; alcaldes i
regidors de la comarca, així com una nodrida
representació del consistori santvicentí.
Centenars de persones es van
congregar a  Can Boada per participar
en una festa multitudinària que va
comptar amb la presència dels gegants
i capgrossos de la vila.

El 24 d’abril es va celebrar l’acte inaugural
de les 3es Jornades Gastronòmiques de
la Patata, que va reunir més de 250
persones al Centre Cívic El Gorg. La festa
inicial d’aquestes jornades de Sant Vicenç
va tenir com a convidada de luxe la
prestigiosa xef Carme Ruscalleda.
Ruscalleda, que suma sis estrelles
Michelin, va incidir en la importància
de l’ús de productes naturals a la cuina
i en la riquesa dels productes de
proximitat. En aquest sentit, va afirmar que

el Maresme ens ho posa fàcil. La cuinera
també va donar alguns consells i idees
de com preparar, cuinar i menjar les
patates.
La xef va estar acompanyada per l’alcalde
de Sant Vicenç, Miquel Àngel Martínez i
Camarasa, el diputats de Promoció
Econòmicai Ocupació i Comerç de la
Diputació de Barcelona, Joan Roca i Jordi
Subirana, i la regidora de Promoció
Econòmica, Comerç i Turisme de Sant
Vicenç, Gemma Duran.

La presentació va reunir moltes personalitats. Cal destacar la presència de representants del Consell Comarcal del Maresme, del
Consorci de Promoció Turística i del Gremi d’Hostaleria, així com alcaldes i regidors de diversos ajuntaments de la comarca i una
nodrida representació del consistori santvicentí.
La presentació també va servir per a provar diferents plats que van ser preparats als fogons dels sis establiment participants a les
jornades d’enguany: El Racó del Bugatti, El Tupí,La Caleta, Malibú, Esto es México i Rostisseria de Montaltpark.
Bru Ferri, alumne de l’Escola Municipal de Música L’Oriola, es va ocupar de donar-li un toc musical a la presentació, interpretant al
piano diverses peces seves i amenitzat amb un repertori chill out el tast de plats.
Les 3es Jornades Gastronòmiques de la Patata continuen amb moltes propostes culinàries que oferiran els establiments
participants fins al 31 de maig.



InfoMontalt - Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

El Ple ordinari de març

maig 2013

El Ple ordinari del mes de març es va celebrar el dijous dia 21, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van tractar
els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
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  Proposta d'acord, presentada per 9 SV, relativa a crear un banc de llibres de text: es desestima per majoria absoluta amb
5 vots a favor, de 9 SV i Esquerra-Entesa; 1 abstenció, del PP; i 7 vots en contra, de CiU i PSC.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per
les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

amag

I si no existissin els
partits com 9SV?
Què passaria sense
oposició a escala local?
Com començar a fer la
política més propera i a
l’abast de tothom?
Potser fem preguntes
ingènues, o poc
convenients, i propostes
que no es tenen en
compte. Però quan les
preguntes tinguin
resposta i les propostes
ressò, haurem contribuït
nosaltres també a
renovar la política.
Sense corrupció.
Amb més participació i
transparència.

Continuen treballant
amb la responsabilitat
de Governar i fer-ho
complint el nostre
programa. El nostre
compromís amb la
ciutadania ha estat el
de vetllar pels recursos
municipals, gestionant
amb rigor i eficàcia els
diners públics.
Amb rigor i eficàcia hem
aconseguit que el nostre
consistori gaudeixi d’una
economia sanejada.
I com a resultat
d’aquesta acurada
gestió, hem pogut
congelar els impostos i
taxes de l’any 2013.

Després de gairebé dos
anys al capdavant del
consistori santvicentí, els
6 càrrecs electes de CiU
que formem part del
govern municipal tenim
molt clara la nostra
prioritat:: treballar per
Sant Vicenç. Cadascú
des de la seva àrea i
amb la feina que li va ser
encomanada al juliol del
2011, però treballant pel
benefici de tots i tirant
endavant projectes de
present i futur, conscients
que cada pas que donem
és important per
aconseguir els objectius
del nostre poble.

  Proposta d'acord, presentada per 9 SV, relativa a estudiar la implantació d'una aplicació per a dispositius mòbils que
permeti als santvicentins/es comunicar directament a l'Ajuntament diversos tipus d'incidències detectades a la via pública:
la proposta es retira de l'ordre del dia i es prtesentarà com a prec.

L'Ajuntament de Sant Vicenç, al costat de la gent gran

  Donar compte al Ple de l'acord de la Junta de Govern Local d'inici del procediment de nomenament de Jutge/ssa de Pau
Substitut/a: el Ple es dóna per assabentat.

  Proposta d'acord, presentada per tots els grups amb representació municipal, per tal que els afectats per la comercialització de
productes financers de risc, inclosos els qui els van bescanviar per accions, puguin optar a la via arbitral: s'aprova per unanimitat.

L’alcalde de Sant Vicenç, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, va signar el passat
mes d’abril la renovació del conveni de col·laboració entre l’Ajuntament, la Fundació
"la Caixa" i l’Associació de Gent Gran Els Xurravins, que té per finalitat continuar
impulsant la tasca de promoció i atenció a les persones grans, desenvolupant
activitats de formació i fomentant la seva participació activa en la societat. 
L’acte de signatura va comptar amb l’assistència del regidor de Benestar Social, Lluís
Bisbal, i el president de l’Associació de Gent Gran Els Xurravins, Evarist March,
acompanyat d’una representació de la Junta Directiva de l’entitat. Per la seva banda,
Llàtzer del Amor, director de l’Àrea de Negoci del Maresme Centre-Mataró, i Xaiver Turró,
director de l’oficina de "la Caixa" a Sant Vicenç, van actuar en nom de la Fundació.

Des del PP felicitem al
cos de la Policia Local
de Sant Vicenç de
Montalt pel seu treball
en la seguretat
ciutadana, una de les
prioritats més importants
per al nostre poble.
L’excel·lent tasca ha
fet possible que els
delictes es reduïssin
en els últims 4 anys
un 51%. Amb la
instal·lació de les
càmeres de vigilància
viària s’espera millorar
aquest descens al
dotar de més eines
de control i seguretat
al municipi.

  Aprovació de l'Expedient per a l'alteració de la qualificació jurídica de 2 motocicletes, adscrites a la Policia Local: s'aprova per unanimitat.

  Aprovació definitiva del Projecte del plànol de delimitació de les urbanitzacions, edificacions i instal·lacions, afectades per la Llei 5/2003
i el Decret 123/2005 de mesures de prevenció d'incendis forestals en el terme de Sant Vicenç : s'aprova per unanimitat.

  Donar compte al Ple de l'acord de la Junta de Govern Local de modificació de l'Ordenança nº 8, reguladora del preu públic
per a la prestació de serveis a la Piscina Municipal i al Pavelló Municipal Toni Sors: el Ple es dóna per assabentat.

  Aprovació de la modificació de l'Ordenança nº 60, reguladora de la taxa per a la prestació  dels serveis d'ensenyaments
especials en establiments municipals (Activitats esportives): s'aprova per unanimitat.



www.svmontalt.cat

Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

L'Ajuntament de Sant Vicenç renova les cartelles municipals

La política d’atenció ciutadana de
l’Ajuntament de Sant Vicenç està
vivint importants canvis en els
darrers temps i una prova d’això
és l’inici, el passat mes d’abril, de
les obres de remodelació de la
planta baixa de l’Ajuntament i la
propera implantació del projecte
d’Oficina d’Atenció al Ciutadà,
elaborat per la Diputació de
Barcelona, i d'un programa de
gestió d'expedients.
Amb aquesta reorientació,
el consistori aposta clarament
pel canvi d’esquema
administració-administrat per
entrar de ple en un model que
persegueix acostar l’Administració
municipal al ciutadà i aconseguir
que la ciutadania se senti
plenament atesa a tots nivells.
El nou model de relació que s’està
abordant integra la satisfacció
ciutadana com a principal objectiu
estratègic. La fita és que tots els
santvicentins i les santvicentines
puguin gaudir d’un servei eficaç  i
d’un tracte totalment personalitzat
per resoldre les seves
necessitats d’informació, gestió,
orientació i  tramitació.
Un cop finalitzades les obres de
remodelació, les noves
dependències de l' OAC oferiran
als usuaris un espai especialment
dissenyat per a una major
comoditat i confort, amb una nova
distribució, nova decoració i nou
mobiliari, que faran de l’oficina un
indret agradable i pràctic per a dur
a terme les gestions necessàries.
Un altre exemple de les novetats
que oferirà la nova oficina  és la
unificació i agilitació de tots els
tràmits de l’Ajuntament en un sol
punt, la qual cosa permetrà que el
ciutadà no hagi de desplaçar-se a
les diferents estances de
l’Administració municipal com
passa actualment. Això significarà
un canvi organitzatiu molt
important, ja que es trencarà  amb
una sinergia de molts anys de
burocràcia departamental.
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El web municipal, el tercer de la comarca en transparència
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Tria i remena dins les activitats esportives d'estiu

Dins el marc de la millora dels espais
municipals, l’Ajuntament de Sant
Vicenç, a través de les regidories de
Comunicació i Mobilitat, ha instal·lat
27 noves cartelleres estratègicament
situades en tot el terme municipal amb
la intenció que es converteixin en els
punts de referència on es pengin els
cartells que anunciïn les activitats
organitzades al municipi, tant les que
organitza l’Ajuntament com les que
organitzen les entitats.
L’objectiu d’aquesta mesura és
millorar la imatge dels carrers i les

places del municipi, ja que les antigues cartelleres es trobaven molt deteriorades, i garantir la
funció social que fan,  ja que és un espai on es troba informació que no és només la municipal.
Aquest actuació ha tingut un cost de 14.4718 euros, que han estat assumits íntegrament per
l’Ajuntament, i l’ha dut a terme l’empresa Serveis Vials del Vallès S.L.

El web municipal de Sant Vicenç es
consolida i, per segon any consecutiu,
és el tercer de la comarca del Maresme,
només per darrera dels de Mataró i Arenys
de Mar, que millor informació municipal
ofereix a la ciutadania. Així ho determina
el darrer estudi elaborat pel Laboratori
de Periodisme i Comunicació per a la
Ciutadania Plural (LPCCP) de la UAB, en el qual es fa una anàlisi de la informació que ofereixen
els webs municipals de tota Catalunya.
El Mapa de les Bones Pràctiques de la Comunicació Pública Local a Catalunya fa una avaluació
dels recursos que ofereixen els ajuntaments als seus webs sobre qui són els representants
polítics i com gestionen els recursos col·lectius, a més de valorar la informació que ofereix a la
ciutadania i la manera com es relaciona el consistori amb aquesta.
Mentre que el resultat global d’aquest estudi indica que la informació que proporcionen els webs
municipals és, en termes generals, insuficient i deficient (només 57 dels 947 webs analitzats
tenen un aprovat), el de Sant Vicenç supera de llarg la mitjana i assoleix una valoració destacada
(59%), que el col·loca entre els 24 ajuntaments de Catalunya que millor informen a la ciutadania.

La Regidoria d’Esports ja té a punt el programa d’Estades
Esportives d’Estiu 2013 amb l’objectiu que els nens/es i joves del
municipi passin part de les seves vacances d’estiu, en contacte amb
el món de l’esport i puguin trobar un espai i unes activitats on tothom hi
tingui cabuda, independentment de les seves aptituds i habilitats.
Les inscripcions es faran a partir del 13 de maig al Pavelló Municipal
Toni Sors, donant  prioritat  a les persones empadronades a Sant
Vicenç. Enguany, les famílies nombroses del municipi també es
podran beneficiar d’un descompte del 15% del preu de l’activitat.
La programació municipal es veurà complementada per l’oferta de
campus que, un any més, tornaran a posar en marxa el C.F. Santvicentí
i els clubs de Bàsquet 3 Viles i de Patinatge Artístic de Sant Vicenç.
Trobareu tota la informació sobre les diferents activitats programades, així com el full d’inscripció al
web municipal.  Tanmateix, el proper 14 de juny a les 7 de la tarda es durà a terme al Centre Cívic El
Gorg una reunió informativa sobre les Estades Esportives d’Estiu 2013.

La Regidoria d’Esports ha obert la convocatòria de subvencions per a
activitats de les entitats esportives santvicentines per aquest 2013.

La data límit de presentació de sol·licituds a l’Oficina d’Atenció al
Ciutadà de l’Ajuntament és el dia 31 de maig. Trobareu tota la

informació al web municipal.


